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Aanleiding 
Met bijgevoegde brief beantwoordt u de vragen van het schriftelijk overleg van 17 
juni jl. over de Landbouw- en Visserijraad (LVR) van 24 juni a.s. De vragen zijn  
gesteld door de leden van de GroenLinks-PvdA-, VVD-, NSC-, BBB-, PvdD-,  
SGP- en CU-fracties in de Tweede Kamer. 
 

Geadviseerd besluit 
MLNV: U kunt akkoord gaan met de Kamerbrief en deze ondertekenen.  
MNenS: U kunt kennisnemen van de Kamerbrief en akkoord gaan met de  
beantwoording van de vragen over o.a. de Natuurherstelverordening en de 
beschermde status van de wolf. 
 

Kernpunten 
• In het SO zijn vragen gesteld over de volgende onderwerpen: 

o Raadsconclusies Toekomst van de landbouw 
o Visserij (tong, puls, vangstmogelijkheden) 
o Bossen (bosmonitoring en Permanent Comité Bosbouw) 
o PRM-voorstel 
o FRM-voorstel 
o Dierenwelzijn (Transportverordening en Honden en katten) 
o Natuurherstelverordening 
o ETS-2 
o Wolf (beschermde status) 
o Prioriteiten Hongaars voorzitterschap 
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• Daarnaast geeft u de Kamer een stand van zaken over het voorstel van 
de Commissie, dat het mogelijk moet maken om RENURE-producten 
boven de gebruiksnorm voor dierlijke mest te gebruiken. 
 

 

Toelichting 
• Tot en met maart 2024 werd de beantwoording van schriftelijke 

overleggen over de LVR in twee sets naar de Kamer gestuurd, waarbij de 
vragen die direct zagen op de LVR met spoed werden beantwoord, en iets 
meer tijd werd genomen voor de vragen die niet raakten aan de agenda 
van de Raad.  

• Op 27 maart jl. heeft de vaste commissie voor LNV u met klem verzocht 
om tijdige, volledige beantwoording van schriftelijke overleggen rond de 
LVR aan de Kamer te sturen.  

• Overeenkomstig het verzoek van de Kamer streeft u er nu naar om de 
beantwoording van schriftelijke overleggen over de LVR in één set af te  
doen, met de kanttekening dat dit vanwege de hierdoor toenemende 
tijdsdruk mogelijk kan leiden tot minder uitgebreide antwoorden, met  
name waar het gaat om vragen die geen betrekking hebben op de  
aankomende LVR. 




